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БЕОГРАД - Директор Електропривреде Србије (ЕПС) Александар Обрадовић изјавио је
данас у јутарњем програму Пинка да није планирано поскупљење електричне енергије у
наредном периоду.

  

  

Обрадовић је, гостујући на телевизији Пинк, казао да струја неће поскупети из два
разлога.

  

"Један разлог јесте то што цена електричне енергије у региону и Европи драстично
пада, имамо ефекат драстичног пада цене нафте и осталих енергената и због тога ће се
направити још једна анализа каква је ситуација са ценом и какави су трендови", казао је
Обрадовић.

  

Додао је да ће ЕПС до закључка о томе шта радити са ценом струје доћи у сарадњи с
Међународним монетарним фондом и Светском банком.

  

Како је навео, други разлог је реорганизација ЕПС-а.

  

"ЕПС је постигао одличне резултате прошле године... ЕПС је светао пример успешног
спровођења политике Владе Србије, базиране на реформи јавних предузећа", додао је
Обрадовић.
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